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Tilleggsinformasjon vedr vår søknad – sak nr: 2020/11096 

 Virksomheten søker om behandling av 10.000 tonn kabler. Er dette årlig?  ' 
 
-Dette er årlig forventet behandling. 
I oppstarten vil det være betydelig mindre, men forventet økning etterhvert som bedriften blir 
etablert i markedet. 
 
  Hvor stor lagerkapasitet for mellomlagring søker virksomheten om? Her må det spesifiseres hvor 
mye som er ordinære kabler og hvor mye som er kabler klassifisert som farlig avfall.  
 
 -Vi har behov for mellomlagring av 7.000 tonn kabler. Ca 40% av dette vil være kabler som 
klassifiseres som farlig avfall (kabler med olje) Dvs 3000 tonn mellomlagring av kabler med olje. 
Lagring vil være innendørs, på fast dekke og med evnt. avrenning mot oljeutskiller. 
Utskiller vil bli kontrollert og tømt jevnlig. Vannprøve av avløpsvann vil bli tatt etter faste rutiner 
og sendt godkjent laboratorium for analyse. Analyserapporter og avfallsrapporter vil bli lagret i 
bedriftens internkontrollsystem. 

 

Endring: 

Ved sammenligning og gjennomgang av tillatelser til virksomheter med lignende/tilsvarende drift ser 

jeg at anslått tall kan være i overkant mye. 

Ønsker å endre søknaden til behandling av 7.000 tonn kabler pr år. Behovet for mellomlagring med 

jevnlig produksjon vil ligge 3500 tonn, av dette vil/kan ca 30% være klassifisert i hht avfallsforskriften, 

farlig avfall.  

Produksjonen vil gå fortløpende og mellomlagringsbehovet for farlig avfall vil dermed være betydelig 

mindre. Ca 1000 tonn kabler med farlig avfall pr år og jevn produksjon vil tilsi ett behov for ca 25 

tonn mellomlagring. Men for å ha en margin ønskes det en mellomlagringstillatelse på 45 tonn kabler 

med farlig avfall. 

 

Med vennlig hilsen 

Linjeproff AS 

Tove Albrigtsen 

Tlf: +4795294584 



 

 

 


